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Interpelacja 1 

 

W związku z realizacją przez Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych 

zamówienia pod nazwą ,,Poprawa jakości powietrza poprzez czyszczenie ulic  

na mokro na terenie miasta Ciechanów”, zwracam się z wnioskiem o wykorzystanie 

wody z basenów miejskich do realizacji powyższego zadania.  

Z opisu przedmiotu zamówienia wynika, że prace wykonywane będą na 

drogach o nawierzchni asfaltowej o łącznej długości 83,66 km dwa razy w miesiącu 

(w odstępstwie dwutygodniowym), natomiast na drogach o nawierzchni klinkierowej  

o łącznej powierzchni 4 435 m2, cztery razy w miesiącu (raz w tygodniu). 

Zapotrzebowanie na wodę niezbędną do czyszczenia na mokro, będzie niewątpliwie 

duże. 

Niedługo nieuchronnie zostanie zakończony sezon kąpielowy w naszym 

mieście, ponadto na każdym basenie są przeprowadzane tzw. przerwy 

technologiczne oraz wykonywane konieczne remonty. Niezbędne jest wówczas 

spuszczenie kilkuset m3 wody do kanalizacji.  Koncepcja wykorzystania wody  

z basenów do porządków w mieście wspierająca ideę ekologicznego 

gospodarowania wodą jest znana w polskich miastach już od kilku lat ( np. 

Warszawa, Poznań).  W obliczu globalnych zmian klimatycznych i coraz większego 

zagrożenia suszą warto brać pod uwagę, jak bezcennym surowcem jest woda  

oraz jak ważne jest racjonalne nią gospodarowanie.  

Z uwagi na powyższe argumenty oraz dobre praktyki innych jst, uważam 

rozważenie przedstawionej propozycji za zasadne. 
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